

إعلان شركة أكسا للتأمين التعاوني عن موعد توزيع الأرباح على مساهمي الشركة للعام المالي 2021م

بالإشارة إلى إعلان الشركة المنشور على موقع تداول بتاريخ 17-03-2022م بخصوص توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن العام المالي 2021م، وإشارة إلى إعلان الشركة المنشور على موقع تداول بتاريخ 16-05-2022م بخصوص نتائج الجمعية العامة العادية المُنعقدة في 15-05-2022م، والمتضمن الموافقة على توزيع أرباح نقدية عن العام المالي 2021م على النحو التالي:

1. إجمالي المبلغ الموزع 50 مليون ريال سعودي
2. عدد الأسهم : 50,000,000 سهم
3. حصة السهم الواحد 1 ريال
4. نسبة التوزيع من القيمة الاسمية للسهم 10%
5. أحقية الأرباح للمساهمين المالكين للأسهم المقيدون في سجل مساهمي المصدر لدى مركز الإيداع (تداول) في نهاية ثاني يوم تداول من يوم انعقاد الجمعية العامة العادية.

نفيدكم بأنه سيتم التوزيع عن طريق الإيداع المباشر من خلال البنك المكلف بالتوزيع (البنك الأهلي السعودي) وذلك بدءاً من تاريخ 02-06-2022م

وتلفت شركة أكسا للتأمين التعاوني عناية المساهمين أصحاب المحافظ الاستثمارية بأنه سيتم إيداع أرباحهم النقدية مباشرة في حساباتهم البنكية المربوطة بالمحافظ الاستثمارية، أما المساهمين أصحاب المحافظ الاستثمارية غير المربوطة بحساباتهم البنكية عليهم مراجعة أحد فروع البنك الأهلي السعودي. وفي حال عدم إستلام المستحقات للمساهمين بإمكانكم زيارة أحد فروع البنك الأهلي السعودي.

كما تلفت الشركة عناية السادة المساهمين الأجانب غير المقيمين إلى أن التوزيعات النقدية التي يتم تحويلها عن طريق الوسيط المالي المقيم إنها تخضع عند تحويلها أو عند قيدها في الحساب لضريبة الاستقطاع بنسبة 5% طبقاً لأحكام المادة (68) من النظام الضريبي والمادة (63) من لائحته التنفيذية

في حال وجود أي سؤال متعلق بتوزيع الأرباح، يمكن لمساهمي شركة أكسا للتأمين التعاوني التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على الرقم [0112730476](tel:0112730476) أو من خلال البريد الإلكتروني Raud.Alsuwailem@axa-cooperative.com

AXA COOPERATIVE INSURANCE COMPANY ANNOUNCES THE DIVIDEND PAYMENT DATE TO ITS SHAREHOLDERS FOR THE FISCAL YEAR 2021

AXA Cooperative Insurance Company announces that, further to the Tadawul announcement of Board of Directors recommendation on distribution of cash dividends to the shareholders for the 2021 fiscal year on 17/03/2022, and in line with the approval of the General Assembly Meeting of 15/05/2022, which results announced on 16/05/2022, the process of the 2021 fiscal year Dividend distribution will be as follows:

1. Total amount of distribution of dividend: SAR 50 million
2. Number of shares eligible for dividends: 50,000,000 shares
3. Dividend per share SAR 1
4. Dividend represents: 10% of the face value of the share
5. The eligibility for the dividends shall be for the shareholders registered in the registers of the Securities Depository Center (Edaa) two days after the date of the General Assembly Meeting.

The dividend will be dispensed and deposited in the shareholders' portfolios with effect from 02/06/2022, through direct deposit via Saudi National Bank.

The Company draws to the attention of the shareholders that their dividends will be directly deposited in their bank accounts and recommends those who don't have a bank account tied to their portfolio to check their bank accounts with Saudi National Bank branches to collect their dividend payment. In the event of not receiving the dues to the shareholders, you can visit one of the branches of Saudi National Bank.

The Company would also like to draw its shareholders' attention to the following regulation regarding the payment of dividends: For foreign non-resident investors the dividend paid by the Company is subject to a withholding tax of 5.0% upon transfer to the non-resident investor or credit to its account according to the provisions of Article 68 of the Saudi Arabia Income Tax Law and Article 63 of the Implementing Regulations of the Saudi Arabia Income Tax Law.

If any AXA Cooperative Insurance Company shareholder has any query relating to this dividend distribution, please contact the Shareholder Relations Department at [0112730476](tel:0112730476) or via email: Raud.Alsuwailem@axa-cooperative.com